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خبـر نماینده ولی فقیه در فارس:

فعالیتمجمعخیریننخبه،موجبتقویتبنیهعلمیمیشود
نماینده ولی فقیه در فارس گفت: مجمع خیرین نخبه پرور و فعالیت ها و 

اقدامات آن به تقویت عرصه علمی و دانش کشور کمک خواهد کرد.
پرور  نخبه  مجمع خیرین  در  دژکام  لطف الله  آیت الله  ایسنا،  به گزارش 
ما  در کشور  دانش  و  علم  از  کار حمایت  بیان کرد:  شیراز  در  کشور 
یک جنبه دولتی و حکومتی دارد که مسیر خود را طی می کند اما انجمن 
خیرین نخبه پرور به دنبال این است که این کار را به مردم واگذار کند 
و تجربه نشان داده که هرزمان که کار را به مردم واگذار کرده ایم به 

نتایج خوبی نیز رسیده ایم.
ادامه داد: کار وقتی جنبه دولتی پیدا می کند آسیب هایی هم خواهد  او 
داشت اما در کارهای مردمی و خیر محور، توفیق و برکت بسیار بیشتر 
است.امام جمعه شیراز گفت: در بحث فعالیت های عمرانی نیز هر کجا 
که پروژه ای اجرا شده بعضاً با حواشی و اما و اگرهایی همراه بوده اما در 
پروژه های خیر ساز حاشیه ها بسیار کمتر و کار نیز با سرعت بیشتری 

به سرانجام می رسد.

معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی فارس خبر داد؛

ساخت فیلم مستند 
کاشی هفت رنگ و منبت شیراز

عسکری نماینده داراب و زرین دشت در مجلس شورای اسلامی:

نماینده داراب و زرین دشت در مجلس شورای اسلامی از رئیس جمهور 
ملی  در طرح  مسکن  تعاونی های  مشارکت  دولت خواستار  هیئت  و 

جهش مسکن شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از دفتر محمدجواد عسکری با تاکید 
براینکه ساخت مسکن در کشور یک اولویت مدیریتی با هدف تأمین 
نیازهای جامعه محسوب می شود، مطرح کرد: سالانه حدود یک میلیون 
خانه باید در کشور ساخته بشود تا بتوان نیاز مردم را در زمینه تولید 

مسکن برطرف کرد.
وی با اشاره به اینکه وظیفه دولت ها بر اساس نص صریح قانون ایجاد 
شرایط لازم و مناسب ساخت مسکن است، ادامه داد: دولت ها با توجه 
به زمینه فکری و شرایط حاکم بر عرصه های مختلف به ویژه وضعیت 
اقتصادی دارای سیاست های توسعه ای خاص و متفاوتی داشته اند که 
در دولت کنونی نیز سیاست وزارت راه و شهرسازی مبتنی بر تحول 

نظام ساخت وسازهای حوزه مسکن مبتنی بر مشارکت مردم است.
زمینه ساخت  تحولی دولت سیزدهم در  برنامه  با  رابطه  عسکری در 
۴ میلیون مسکن اشاره کرد و افزود: ساخت این تعداد خانه نیازمند 
حجم قابل توجهی از مصالح ساختمانی و اعتبارات لازم مالی است و با 
قانون گذاری مناسبی که مجلس به تصویب رسانده قطعاً فرصت خوبی 
برای دولت بوده که بایستی از مواهب این اختیارات قانونی با هدف 

خدمت رسانی به مردم بهره مند شد.
نماینده داراب و زرین دشت در مجلس شورای اسلامی تأمین زمین را 
یکی از پایه های اساسی ساخت مسکن برشمرد و گفت: خوشبختانه 
تلاش های قابل توجهی در این حیطه انجام شده که با تداوم آن، یکی 
به کاهش هزینه  یعنی زمین  تولید مسکن  از کلیدی ترین مولفه های 

ساخت و افزایش تولید در این حوزه کمک شایانی خواهد کرد.
وی همکاری بانک ها را در زمینه تسریع در اجرایی شدن برنامه های 
متأسفانه  داشت:  اظهار  و  کرد  ارزیابی  ضعیف  مسکن  ملی  نهضت 
نیز  مسکن  حوزه  در  که  دارد  عدیده ای  مشکلات  ما  بانکی  سیستم 
اما ما شاهد کارکرد ضعیف  علیرغم تکالیف قانونی که وجود دارد 

این حوزه در طرح ملی نهضت ساخت مسکن هستیم.
این نماینده در خانه ملت یکی از راهکارهای تأمین مالی پروژه های 
ادامه داد:  مسکن را بکارگیری مشارکت های مردمی معرفی کرد و 
در این طرح ملی یکی از منابع پیش بینی شده علاوه بر آورده دولت 
از محل اعتبارات و ثروت های ملی و همچنین تسهیلات بانکی مربوط 
به آورده مردم و سرمایه های خرد متقاضیان مسکن است اما به دلیل 
توان اقتصادی پایین جامعه هدف و کاهش قدرت مالی این قشر امکان 

افزایش سهم آن ها در فرآیند اجرایی این نهضت فراهم نیست.
مناطق  از  یک  هر  اینکه  بر  تاکید  با  فارس  نمایندگان  مجمع  عضو 
و  فرصت ها  مزیت ها،  دارای  استان ها  و  کشور  روستایی  و  شهری 
بعضاً چالش های خاص آن موقعیت و محدوده جغرافیایی است، اذعان 

تمامی  از  تولید مسکن  راستای جهش  بشود که در  با تلاش  داشت: 
تا  نماییم  بهره گیری  ممکن  شکل  بهترین  به  محلی  و  ملی  امکانات 

جمعیت متقاضی مسکن طعم شیرین خانه دار شدن را بچشند.
اولویت  در  خواستار  دولت  هیئت  و  جمهور  رئیس  از  عسکری 
مطالبات  به  توجه  با  مسئله مسکن در کشور شد و گفت:  قراردادن 
عمومی مردم وامید جامعه به مجلس و دولت در راستای تسهیل در 
فرآیند خانه دار شدن از رئیس جمهور انتظار داریم در جلسات شورای 
عالی مسکن به صورت مداوم بر عملکرد وزارتخانه ها و دستگاه های 

اجرایی نظارت جدی داشته باشند.
عسکری خواستار توجه دولت به ظرفیت های صندوق توسعه ملی شد 
منابع درآمدی و حمایتی  به  توجه  با  این صندوق می تواند  افزود:  و 
متعددی که در اختیار دارد به عنوان یک محرک به صندوق اعتباری 

طرح ملی مسکن تزریق مالی داشته باشد.
این نماینده مجلس با اشاره به روش های دیگر ساخت مسکن، گفت: 
و  فرسوده  بافت های  بازآفرینی  بر  مبنی  تشویقی دولت  سیاست های 
نوسازی کاربری های که  و  بهسازی  و  و روستایی  ناکارآمد شهری 
در حال حاضر مورد استفاده قرار دارد هم می تواند بخشی از نیازها را 
پوشش بدهد.عضو مدعو مجمع تشخیص مصلحت نظام با تصریح بر 
اینکه ساخت مسکن از طریق تعاونی ها یکی از راهکارهای بکارگیری 
مشارکت های اجتماعی در فرآیند جهش تولید در این زمینه دانست 
و گفت: ساختار تعاونی ها بر پایه همکاری جمعی بنیان گذاشته است 
از  بیش  توانسته اند  تاکنون  مسکن  تعاونی  فارس حدود ۵۰۰  در  که 
و  ساخت  مرحله  به  متمادی  سالیان  طی  را  مسکن  واحد  هزار   ۲۰۰
بهره برداری برسانند و این می تواند به عنوان یک راهکار حمایتی حتی 

در سطح ملی مورد استفاده و ملاک عمل قرار بگیرد.
شغلی  مختلف  حوزه های  در  مسکن  تعاونی های  نقش  به  نسبت  وی 
حمایت  مورد  اگر  مدیریتی  الگوی  این  کرد:  خاطرنشان  فعالیتی،  و 
دولت قرار بگیرد بخش قابل توجهی از مشکلات دستگاه های اجرایی 
به ویژه  نیازمندان مسکن در حوزه ساخت وسازها  با مشارکت دادن 
در تأمین مالی پروژه ها، مرتفع خواهد شد که البته در این زمینه باید 
با اهلیت سنجی نیز منابع در اختیار را به سمت تعاونی مسکن قشرهای 

مختلف جامعه هدایت کنیم.

رئیس سازمان مدیریت حمل ونقل مسافر شهرداری شیرازششانتصابجدیددرشهرداریشیراز

 اعلام کرد؛

ساماندهیزودهنگامسرویسمدارس
درسالتحصیلیجدید

عده ای لیست نرخ غیرواقعی سرویس ها 

را منتشر کرده اند

معاون آموزشی دانشگاه علوم پزشکی شیراز خبر داد؛

تأسیس 10 رشته در 4 مقطع تحصیلی، 
طی 2 سال گذشته

مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی فارس:

شهرستان  فرماندار  و  فارس  صنعتی  شهرکهای  شرکت  مدیرعامل 
تکمیل  و  توسعه  برای  ملی  ظرفیت های  از  استفاده  هدف  با  خنج 
زیرساخت های شهرک صنعتی خنج و حمایت از صنعتگران مستقر 
در آن، با حضور در سازمان صنایع کوچک و شهرکهای صنعتی ایران 
و جلسه با معاونان فنی و صنایع کوچک سازمان به بررسی مسائل و 

مشکلات موجود پرداختند.
به برگزاری  اشاره  با   مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس 
جلسات جداگانه با معاونان فنی و صنایع کوچک سازمان گفت: یکی 
برق  تأمین  خنج  صنعتی  شهرک  زیرساختی  طرح های  مهمترین  از 
پایدار از طریق اجرای خط انتقال از پست برق خنج تا شهرک صنعتی 
شرکت  توسط  اختصاصی  خط  اجرایی  عملیات  از  بخشی  که  است 
شهرک های صنعتی فارس اجرا شده و برای تکمیل این طرح بحث و 
تبادل نظر شد و مقرر شد جزء مصوبات دور دوم سفر ریاست جمهور 

قرارگیرد.
 مصطفی هاشمی افزود: طرح تأمین برق پایدار این شهرک صنعتی، 
جزء اولویت های سازمان صنایع کوچک و شهرکهای صنعتی ایران و 
شرکت شهرکهای صنعتی فارس قرار گرفت و مقرر شد پیگیری ها 
و اعتبارات لازم برای اتمام پروژه انجام شود و به موازات آن شبکه 

داخلی برق شهرک صنعتی نیز تکمیل و توسعه یابد.
وی با اشاره به اجرای طرح های عمرانی و زیرساختی شامل زیرسازی، 
جدول گذاری، ساختمان نگهبانی و پل بتنی با ۱۵۰ میلیارد ریال اعتبار 
در شهرک صنعتی خنج گفت: با بهره برداری از این طرح ها وضعیت 
زیرساخت های این شهرک صنعتی به شرایط مطلوب تری رسیده است.
هاشمی گفت: هم اکنون آب این شهرک صنعتی تأمین و شبکه های 
داخلی برق و آب و ساختمان نگهبانی اجرا و تکمیل شده و طرح هایی 
نظیر بخشی از شبکه روشنایی و زیرسازی، جدول گذاری و آسفالت 
نیز با برآورد حدود ۱۰ میلیارد تومان در مراحل انتخاب پیمانکار و 

برگزاری مناقصه قرار دارد.
اینکه  بیان  با  ادامه  مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس در 
انعقاد  قرارداد  صنعتی  شهرک  این  در  سرمایه گذار   ۱۵ اکنون  هم 
کرده اند گفت: امیدواریم با بهره برداری از خط اختصاصی برق بتوانیم 

جوابگوی سایر سرمایه گذاران باشیم.
هاشمی گفت: ایجاد شهرک صنعتی خنج باهدف ایجاد زیرساخت های 
و  شهرستان  این  در  پایدار  اشتغال  و  صنعتی  واحدهای  استقرار 
انجام  توسعه صنعتی  برای  سرمایه گذار  به منظور جذب  ظرفیت سازی 

شده است.
شهرک  این  گفت:  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
اقتصادی  فعالان  سرمایه های  جذب  برای  را  لازم  بسترهای  صنعتی 
شهرستان خنج در سایر نقاط کشور و نیز سرمایه گذاران خنجی مقیم 

کشورهای حاشیه خلیج فارس فراهم کرده است.
هکتار   ۹۴ دارای  خنج  صنعتی  شهرک  اینکه  به  اشاره  با  هاشمی 
زمین  هکتار   ۲۰ شهرک  این  نخست  فاز  در  گفت:  است،  مساحت 
بخش  این  در  فراهم شده که  واحدهای صنعتی  استقرار  برای  صنعتی 
ظرفیت استقرار ۵۳ واحد تولیدی و صنعتی با پیش بینی اشتغال ۲۶۳ 

نفر فراهم شده است.
زمینه  بتواند  صنعتی  شهرک  این  امیدواریم  گفت:  مسئول  مقام  این 
خنج  شهرستان  در  را  اشتغال  و  توسعه صنعتی  و  سرمایه گذار  جذب 

فراهم کند.
صنایع  سازمان  کوچک  صنایع  معاونت  موافقت  از  همچنین  وی 
کوچک و شهرکهای صنعتی ایران برای برگزاری تور صنعتی ویژه 
فعالان صنعای خنج در یکی از استان های صنعای کشور با هدف انتقال 
و تبادل تجربیات و ارتقای همکاری های صنعتی خبر داد و گفت: ۵۰ 
درصد از هزینه های این تور از طریق کمک های حمایتی و یارانه ای 

پرداخت خواهد شد.

معاون توسعه مدیریت و منابع سازمان جهاد کشاورزی استان فارس خبر داد؛

معاون توسعه مدیریت و منابع سازمان جهاد کشاورزی استان فارس 
از راه اندازی اتاق سلامت در ساختمان مرکزی این سازمان خبر داد و 
گفت: هدف از راه اندازی این اتاق بهبود سلامت کارکنان در دو بعُد 

جسمانی و روحی روانی است.
جهاد  سازمان  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
اتاق  این  افتتاح  حاشیه  در  محمدی  محمد  فارس،  استان  کشاورزی 
اطلاع  زمانبندی که مستمر  برنامه  اساس یک  بر  بیان کرد:  سلامت 
رسانی می شود به طور متناوب پزشک آقا و خانم، روانشناس و مشاور 
ارائه خدمت خواهند  به  اتاق حضور خواهند داشت و  این  تغذیه در 

پرداخت.
دانشگاه  از سوی  اجرایی  اینکه دستگاه های  بیان  با  مقام مسئول  این 

کرد:  اظهار  شده اند،  سلامت  اتاق  ایجاد  به  مکلف  پزشکی  علوم 
به  توجه  با  خصوص  این  در  فارس  استان  کشاورزی  جهاد  سازمان 
از  و  شده  پیشرو  کارکنان،  سلامت  به  توجه  ضرورت  و  اهمیت 
شمار  به  فارس  استان  در  طرح  این  کننده  اجرا  دستگاه های   اولین 

می آید.
وی با اشاره به اینکه اتاق سلامت به دنبال پیشگیری از آسیب های در 
کمین نیروی انسانی به عنوان ارزشمندترین سرمایه های سازمان است، 
خانوادگی،  تعارضات  حل  کارکنان،  زندگی  کیفیت  بهبود  افزود: 
درمان  و  شناسایی  پیشگیری،  و  نوجوانان  ویژه  به  و  فرزند  تربیت 
افسردگی های در محیط کار از جمله مهمترین سر فصل هایی است که 

در اتاق سلامت دنبال می شود.


